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Aalborg Klatreklub 

Bestyrelsesmøde 14. december 2023 
      

Til stede: Alle var til stede 
Referent Stefan 
 

1. Til og fra klubværten (30 min) 

• Stolpedalskolen 

o Hvad ønsker de? 

▪ Klatring, gerne både reb og boulder, men “tager også hvad de kan få” 

▪ 3 klasser af 25 elever. Kan fordeles på tre uafhængige dage 

o Tidsramme? 

▪ Udgangspunkt i 10.00 - 11.30 tirsdage (passer perfekt ift. højskole) hvilket er 

inkl. transport til og fra, så reelt kun 1 times klatring. 

▪ Ville godt kunne få lidt ekstra tid hvis nødvendigt. f.eks. 1½-2 timer hvis der skal 

læres sikring. 

o Økonomi? 

▪ De har et stramt budget og han kunne ikke på nuværende tidspunkt kunne sige 

om de havde noget til rådighed eller hvor meget det var. Han forventede godt, 

at de kunne få noget, men størrelsen var ikke til at spå om. 

o Mine forslag/idéer 

▪ Jeg foreslår at vi giver ham nogle forskellige tilbud som han kan tage med videre 

til hans ledelse og se hvad de har lyst/økonomi til. 

• Standard pris – 2000 kr pr. gang. 1-2 instruktører som underviser i 

sikring m.m. 

• Lidt billigere – 1500 kr. pr. gang. 1 instruktør laver forløb på reb og 

boulder med skolen lærer 

• Ren boulder – 1000 kr pr. gang. 1 instruktør/tutor/træner 

• Malte special – Pris ? Ren boulder, men med aktiviteter. Der laves 

stationer hvor man kan prøve forskellige udfordringer. 

Limbo/speed/blinde eller lign. 

o Diskussionen løber på, hvordan vi skal imødekomme det, hvor det gavner både dem og 

os. Kan vi overhovedet få instruktører med i det tidsrum? 

o Generelt vil vi gerne gøre noget for dem, så eleverne kan prøve klatring og se hvor fedt 

det er.  

o Enighed om: Én gang pr. Klasse (3 events), hvor vi ser efter at få en instruktør med, så 

vurderer vi hvordan det ser ud med interessen fra dem. Det vil koste 1000 kr. Pr. Gang. 

Ellers hvis det er Malte Special, bliver det 750 kr. Pr. Gang. 

• Kø system 

o Klubmodul system fejler, og der er et smuthul.  
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• Teten til at købe et abonnement til klatrefilm på storskærmen her i den mørke tid. Indledt af det 

sociale arrangement for frivillige på tirsdag. 

• Rutebygudvalg har besluttet sig for at købe retroflash “new wall” for chaos reset.  

 

2. Godkendelse af referat fra 30. november (5 min) 

• Der er ikke nok der læser det. 

• Fremadrettet sender vi forrige referat med til mødeindkaldelsen. 

Ikke godkendt, ikke nok der har læst. Godkendelse til næste møde. 

 

3. Bogholder, orientering, diskussion/beslutning (15 min) Rasmus S 

Skift, til ny bogholder: Thomas fra DKLAF. Der er mange fordele. 

Han har givet et overslag på hvad det vil koste årligt. Det vil gå fra 17.000 kr. For nuværende bogholder, 

til 32-52.000 kr. Vi har haft bogholderen i flere(?) år.  

• Diskussion frem og tilbage, ubekvem om prisen, men vi er også en organisationsstørrelse, hvor 

det er nødvendigt med et skarpere administreret regnskab.  

• Vi får en bogholder der kan spare/rådgive os samtidigt, som også er inde i klatreverdenen 

Beslutning vedtaget, vi skifter til ny bogholder. 

 

4. Hel eller delvis reduktion i kontingent (beslutning) (5 min) Vibeke 

De frivilliges, tutorers og instruktørers indsats kan i nogle tilfælde udløse hel eller delvis 

kontingentfriholdelse. Det er bestyrelsen, der vurderer størrelsen heraf, baseret på den frivilliges indsats 

og laver denne vurdering en gang i kvartalet. Driftslederen holder ”regnskab” med den enkeltes indsats 

og laver indstillingen til bestyrelsen. 

Kontingentfriholdelsen tilbagebetales i december måned. 

Ønskes vedtaget på bestyrelsesmødet den 14. december 2023. 

• Beslutning vedtaget 

 

5. Klatretræningsmanual for Aalborg klatreklub, beslutning (30 min) Vibeke 

Et udvalg bestående af Lucas J, Jeppe, Johannes M, Asbjørn og Vibeke har udarbejdet manualen, der 

ønskes godkendt som retningsgivende for træningsarbejdet i klubben. 

Læs vedhæftede manual. 

• Bestyrelsen godkender hele manualen 

6. Lønning af trænerne i 2024, diskussion, beslutning om muligt (20-30 minutter) Stefan/Vibeke 
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Hvad skal timelønnen være for vores trænere?  

Hvor meget KAN vi lønne dem for pr. måned?  

Hvad betyder det økonomisk for os på den lange bane? 

Hvad skal holddeltagelse koste fremadrettet? 

Løn til Johannes, børnetrænerne og juniortrænerne skal godkendes.  

• Løn godkendt, til 140 kr. I timen til børne- og juniortrænerne 

• Johannes godtgørelse, for hans workshop:  Vi godkender hans eget forslag 

 

7. News from the rutebygudvalg, orientering (10 min) David 

• purchase confirmed of 42.000 kr. holds 

• Budget update 

• Tools 

• Work is ongoing to finalize the formalization and responsibility areas 

 

8. Håndtering af gæstebetalinger, diskussion (10 min) Stefan 

Jeg/vi har adskillige gange taget imod kontanter, for så at betale MobilePay med vores egne konti, og 

sende kvitteringen til dem på telefon, via SMS/MMS. Det virker bare for træls, og friktionsfyldt, og 

data-misvisende.  

Vi kan undersøge hvad det kræver, hvis vi bare skal have en betalingsterminal der er koblet op på 

vores MobilePay Box, eller PayPal eller mange andre ting.  

• Vi kan undersøge, hvad sådan en terminal koster. Vi ønsker ikke at integrere flere systemer, der 

kan øge det administrative for os, såsom Paypal.  

 

9. Migrering til ny Jira, information (5 min) Stefan 

10. Skift af kommunikationsplatform, diskussion/beslutning (15 min) Stefan 

• Forslaget vedtaget 

11. Evaluering på året 2024, diskussion, skulderklap, intern ris/ros (30 min) Stefan 

12. Evt. (5 min) 

• Ønsker dato til regnskabsgennemgang og budgetforslag til 2024 

o Tages på Slack 

• Vores arbejdsgruppe for autobelays, har fået 5% direkte fra forhandleren.  

• Tanker ift. at genopstille 
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• Vedtægtsændringer, diskussion 


